
Protokół z zebrania Zarządu Polskiego Związku Szachowego 
z dnia 29 września 2024 r., przeprowadzonego w trybie online 

Obecni Członkowie Zarzadu: 

1. Radosław Jedynak 
2. Ewa Kaźmierczak 
3. Paweł Zaskalski 
4. Artur Jakubiec 
5. Szymon Pieczewski 
6. Aleksander Sokólski 
7. Anna Mrozińska 
8. Joanna Majdan 
9. Marcin Taboła 

Porządek obrad: 

1. Przywitanie i stwierdzenie ważności zebrania 
2. Przyjęcie informacji o uchwałach podjętych drogą elektroniczną 
3. Informacja o planowanym wdrożeniu Centralnego Rejestru PZSzach 
4. Podsumowanie Olimpiady Szachowej w Budapeszcie 
5. Wolne wnioski 
6. Zakończenie zebrania 

Przebieg zebrania 

1. Przywitanie i stwierdzenie ważności zebrania 

Zebranie otworzył Prezes Radosław Jedynak o godzinie 20:00. Powitał zgromadzonych i 
stwierdził, że obecna jest wymagana liczba członków Zarządu, co oznacza, że zebranie 
zostało prawidłowo zwołane i jest zdolne do podejmowania uchwał. Następnie 
przekazał prowadzenie obrad Aleksandrowi Sokólskiemu. 

2. Przyjęcie informacji o uchwałach podjętych drogą elektroniczną 

Aleksander Sokólski przedstawił informacje dotyczące uchwał podjętych drogą 
elektroniczną od ostatniego zebrania Zarządu (15 czerwca 2024 r.). Uchwały te były na 
bieżąco publikowane na stronie Polskiego Związku Szachowego. Nie zgłoszono żadnych 
zastrzeżeń do podjętych uchwał. 

3. Informacja o planowanym wdrożeniu nowego Centralnego Rejestru PZSzach 

Aleksander Sokólski zaprezentował szczegółowe informacje dotyczące planowanego 
wdrożenia nowej wersji Centralnego Rejestru Polskiego Związku Szachowego. Obecny 
system funkcjonuje od blisko 10 lat i oparty jest na przestarzałej technologii. Już w 
momencie wdrożenia nie był systemem nowoczesnym i optymalnie zaprojektowanym. 



W ostatnich latach pojawiły się incydenty związane z atakami na funkcjonowanie 
rejestru oraz uwagi dotyczące bezpieczeństwa przechowywanych danych. 

Mając na uwadze powyższe czynniki, Zarząd uznał za zasadne podjęcie działań 
zmierzających do wdrożenia nowego systemu, który będzie obsługiwał przechowywanie 
danych zawodników, sędziów oraz bazy turniejowej PZSzach. 

Po zapoznaniu się z przedstawionym projektem członkowie Zarządu przeprowadzili 
obszerną dyskusję na temat funkcjonalności nowego rejestru. Wszyscy podkreślili 
kluczowe znaczenie tego systemu dla działalności PZSzach i konieczność zapewnienia 
jego stabilnego działania. Wskazano na problemy występujące w obecnym systemie, w 
szczególności dotyczące naliczania i odznaczania opłat oraz czasochłonności rozliczeń 
z wojewódzkimi związkami szachowymi. 

Podkreślono, że funkcjonalność związana z naliczaniem i ewidencjonowaniem opłat 
powinna być gruntownie przetestowana przed wdrożeniem systemu do użytku. 
Dyskutowano także kwestie związane z bezpieczeństwem danych, zasadami dostępu do 
systemu oraz integracją z programami sędziowskimi, takimi jak ChessArbiter. 

4. Podsumowanie Olimpiady Szachowej w Budapeszcie 

Wiceprezes ds. sportu wyczynowego, Artur Jakubiec, przedstawił podsumowanie 
zakończonej niedawno Olimpiady Szachowej w Budapeszcie. Wynik sportowy żeńskiej 
reprezentacji oceniono pozytywnie – 9. miejsce, choć zespół miał szansę na lepszy 
wynik, ale poniósł porażkę w ostatniej rundzie. Natomiast wynik męskiej reprezentacji 
oceniono jako niezadowalający. 

Podkreślono, że Polski Związek Szachowy dopełnił wszelkich starań, by zapewnić 
zawodnikom i trenerom optymalne warunki do startu oraz przygotowań. W dyskusji 
pojawiły się postulaty dotyczące konieczności zmian organizacyjnych i pokoleniowych w 
kadrze narodowej. Temat ten zostanie ponownie omówiony na kolejnym posiedzeniu 
Zarządu. 

5. Wolne wnioski 

Nie zgłoszono żadnych dodatkowych wniosków w ramach niniejszego punktu porządku 
obrad. 

6. Zakończenie zebrania 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący podziękował uczestnikom za 
merytoryczną dyskusję. Zebranie zakończono o godzinie 21:40. 

 

Przewodniczący Zebrania 

(-) Aleksander Sokólski  


